



「成就」儲蓄壽險計劃



人生不同階段擁有不同的人生目標。要實現理想,建立卓越 成就,活出豐盛人生,您必須為未來作好部署。富通保險誠意 推出「成就」儲蓄壽險計劃,不但迎合客戶不同需求,更特設 不同供款年期可供選擇,靈活而有彈性。計劃更包括終身壽險 保障,讓您和您的家人,安享努力得來的豐碩成果,盡握未來。

計劃特點

終身人壽保障 照顧妥善周全

「成就」儲蓄壽險計劃專為0-70歲人士而設,保障期長達至 100歲,為您和您的家人提供穩健及周全的生活保障,活出精彩 人生。

靈活供款年期 理財更有預算

特設靈活供款年期選擇,包括10、15及20年,保費則固定 不變,讓您全面掌握所需支出,財務計劃更有預算。

保證現金價值 保障儲蓄兼備

除人壽保障外,計劃更特設保證現金價值,為您實踐儲蓄大計。 讓您在人生的不同階段,預留充足儲備,實踐儲蓄計劃。

派發週年紅利 確保靈活運用

「成就」儲蓄壽險計劃將於每個保單年度派發週年紅利*,用途隨 您決定,既可提取現金,亦可積存生息,或可購買額外保障,或 用以繳交保費,讓您輕鬆籌劃未來。

特設期終紅利 盡享豐厚回報

除派發週年紅利外,「成就」儲蓄壽險計劃更於退保、期滿或 不幸身故時派發期終紅利*,讓您獲取額外回報,妥善保障您和 您的摯愛家人。

附加保障選擇 照顧一應俱全

您可根據個人所需,在投保「成就」儲蓄壽險計劃時或其後,因應 個人需要選擇其他附加保障,包括醫療、住院、危疾及意外等, 擴大保障範圍。

註: * 週年及期終紅利並非保證

免費環球緊急支援服務

您只要投保「成就」儲蓄壽險計劃,無論您身在何地,都可 享有特別為尊貴客戶而設的24小時免費環球緊急支援服務, 獲得即時支援。

欲知**「成就」儲蓄壽險計劃**的詳情,請致電客戶服務熱線: 2866 8898或與您的富通保險壽險顧問聯絡。

此產品簡介乃資料摘要,僅供參考之用。所有保障細則均以保單條款作準。





"Success" Pay Life Saving Plan

You have different achievement goals at every stages of life. To realize your dreams, achieve high success and live a fulfilling life, a comprehensive plan for your future is necessary. "Success" Pay Life Saving Plan introduced by Ageas caters to your needs with highly flexible payment terms and lifetime protection. With this plan, you and your family can enjoy the fruits of your success with peace of mind.

Product Features

Whole Life Protection for Total Care

"Success" Pay Life Saving Plan is designed for people aged 0 - 70, offering you comprehensive whole life coverage up to age 100. The lifetime protection it brings let you live your life to the fullest with total peace of mind.

Flexible Payment Terms for Better Financial Planning

We provide flexible payment terms of 10, 15 and 20 years. The premium will remain constant throughout the payment period. It enables you to plan your finance in advance.

Guaranteed Cash Value Ensures Protection and Savings All in One

Apart from offering you life protection, "Success" Pay Life Saving Plan also helps you accumulate savings. The guaranteed cash value provides you with financial support at different stages of life.

Annual Dividend offers Great Flexibility

"Success" Pay Life Saving Plan provides you with an annual dividend* in each policy year. You have the flexibility to withdraw it in cash, deposit into the Company for interest accumulation, use it to pay for future premiums, or even purchase paid-up additional insurance. This flexibility enables you to plan your future with ease.

Maximize Policy Returns with Terminal Dividend

In addition to annual dividend, "Success" Pay Life Saving Plan also offers terminal dividend* upon policy surrender, or its maturity, or in the event of death as an additional protection to you and your beloved family.

Optional Benefits for Comprehensive Protection

You can enjoy an all-rounded protection coverage based on your needs by selecting from our range of optional benefits including medical, hospitalization, critical illness as well as accident insurance, at the time of application or at anytime afterwards.

Note:

* Annual and terminal dividends are not guaranteed

Free Worldwide Emergency Assistance Services

When you enroll in the "Success" Pay Life Saving Plan, you can enjoy 24-Hour Worldwide Emergency Assistance Services no matter where you are.

Please call our Customer Service Hotline: 2866 8898 or contact our Insurance Consultant for details of "Success" Pay Life Saving Plan.

The information contained in this leaflet is intended as a general summary and for reference only. Please refer to the insurance policy for the full terms and conditions.

富盪保險(亞洲)有限公司

於百慕達註冊成立之有限公司

Ageas Insurance Company (Asia) Limited A company incorporated in Bermuda with limited liabilities

AM0046/1008